

How to apply for Ms-PhD program

1. Master students can apply for PhD admission in their third semester (second grade) or the fifth semester (third grade).
2. The application will be evaluated by selection committee. The assessment shall be based on oral defense (a 15 minutes' presentation about the academic performance, the progress of scientific research, and the future work plan)
3. Successful applicants, who pass the oral defense, can apply for the doctoral scholarship of UCAS (the process is similar as the new applicant). Scholarships include CAS-TWAS / CSC / UCAS / UCAS Partial (This is partly covered by UCAS and partly by the Nano Center Scholarship and the standard is similar to normal UCAS) / research group funding.
4. Those students who have signed up for the Ph.D qualifying examination but didn't get the scholarship will not be able to continue the Ph.D program. In such cases, the assessment results will be automatically counted as the corresponding opening or midterm examination results (these students only need to submit other relevant credentials and are not required to re-take the defense examination).

1. 在读硕士生可以在第 3 学期 (硕二) 或第 5 学期 (硕三) 申请参加硕转博考核 (一般在 1 月份左右)
2. 硕转博考核以报告答辩形式为主 , 报告时间为 15 分钟 ,

主要阐述学习情况、科研工作进展，及未来的工作开展计划。3. 通过中心硕转博考核的留学生可以申请国科大的博士生奖学金（该流程与新生申请基本类似）奖学金包括 CAS- TWAS/ CSC/ UCAS/UCAS Partial（部分名额由中心奖学金覆盖，标准类似 UCAS）/课题组资助。

4. 报名参加硕转博考试的同学，若未能申请到奖学金资助，不能继续攻读博士学位，其考核成绩自动折算为相应的开题/中期成绩（只需补交相应材料，不需要重新参加 presentation）